

## 卫理公会以萨迦守望者 04-10/3/2021

### 三月第一个星期的祷告事项

#### 1. 家庭

感恩，疫情让我们更加珍惜与家人相聚的时光。感恩，疫情造成的生死离别也让家人之间更加看淡往日被冒犯之处，渐渐消除隔膜，一一除掉苦毒与恼恨。

~ 恳求上主教导我们数算自己的日子，爱惜光阴，不做糊涂人，无论工作或上课是居家还是出外，一家人都能以恩慈相待，同心适应生活模式的转变，融洽同行。

~ 『人若不看顾亲属，就是背了真道，比不信的人还不好。不看顾自己家里的人更是如此。』（提前 5:8）请提名一位家人或亲戚，为着他/她的救恩与生活，具体地代祷。

#### 2. 教会

感恩，疫情大力地提醒了我们：教会乃是万国祷告的殿。感恩，教会持守传福音的使命，仍然尽心尽力在绝对的真理上寻求适时的传福音管道。

~ 恳求上主更新众教会的牧者、长执以及全体弟兄姐妹，在所处的时代中善用资源，愿意为主多受装备，得以优化信徒成为门徒的训练，进而强化教会宣教使命。

~ 『因此，我们常为你们祷告，愿我们的上帝看你们配得过所蒙的召，又用大能成就你们一切所羡慕的良善和一切因信心所做的工夫；』（帖后 1:11）请提名为着今年上任的马来西亚基督教卫理公会会督 Rev. Dr. T. Jeyakumar（贾古玛博士），妻梁秀娥（Grace Leong），二子女（Ebenezer 和 Joanne）代祷。

#### 3. 国家

感恩，慈爱的上帝对马来西亚的怜悯不至断绝，常将困苦贫乏群体的需要放在众人心中。感恩，上帝一直都在我们挚爱的土地上做工，即使我们没有察觉。

~ 恳求上主指导国人有正确的观念来看待疫苗的注射，也当继续在防疫上保持高度的警惕，尤其是在已经恢复实体运行的教育领域以及陆续开放的各行各业。

~ 『我们又劝弟兄们，要警戒不守规矩的人，勉励灰心的人，扶助软弱的人，也要向众人忍耐。』（帖前 5:14）请提名为一间学校（校长、教师、文员、学生等）代求。

#### 4. 世界

感恩，有耶和華做我们的元帅，拯救我们脱离一切的恐惧，因敬畏祂的一无所缺。感恩，在一波又一波的世界苦难与局势动荡中，我们更深体会上帝永不止息的爱。

~ 恳求上主速速搭救被拘留的缅甸人民领袖们以及被绑架的尼日利亚师生们，仆倒一切作孽的武装分子，剪除一切作恶的残暴组织，恶人的膀臂必被折断，因为耶和華上帝是扶持义人的。

~ 『耶和華啊，求你不要撇弃我！我的上帝啊，求你不要远离我。』（诗 38:21）请提名为尼日利亚（总统布哈里）与缅甸（总统温敏与国务资政昂山素姬）祷告。

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 04-10/3/2021**

### Prayer items 1st week of March

#### **1. Family**

In this pandemic, we give thanks that we are still able to spend time with our love ones. We give thanks also for reconciliation in our families.

~ We continue to pray for the Lord to teach us to count and treasure our days. No matter where we are, we will be able to treat our love ones with grace, and to stay together in harmony as we adapt to this new norm.

~ “ Anyone who does not provide for their relatives, and especially for their own household, has denied the faith and is worse than an unbeliever. ( 1 Timothy 5:8 )” Nominate one of your family members/relatives and pray for his/her salvation and life.

#### **2. Church**

Give thanks that this pandemic has reminded us that churches are the temples of prayer for all nations. Give thanks to churches as we remain loyal to the mission of sharing the gospel.

~ Pray that the Lord refreshes and renews the congregation and pastors in every church, and equip them accordingly so that they can be resourceful in doing God’s work.

~ “With this in mind, we constantly pray for you, that our God may make you worthy of his calling, and that by his power he may bring to fruition your every desire for goodness and your every deed prompted by faith. (2 Thessalonians 1:11) ”

Please pray for the newly elected Bishop of the Methodist Church in Malaysia (Rev. Dr. T. Jeyakumar) and his wife (Grace Leong) and his two children (Ebenezer and Joanne).

#### **3. Country**

Let us give thanks to our gracious and merciful Lord for always remembering the poor and needy, and providing/serving for them through His children. Give thanks to Him for He is always doing great in things in our beloved country, Malaysia.

~ May the Lord guide Malaysians to have the positive perspective towards the vaccination program. And, may we continue to maintain awareness as we do our part during this pandemic; especially in the various fields including schools that are gradually reopening.

~ “ And we urge you, brothers and sisters, warn those who are idle and disruptive, encourage the disheartened, help the weak, be patient with everyone. (1 Thessalonians 5:14) ”

Nominate a school (and the staffs/students/principal) and pray for them.

#### **4. World**

We are thankful to have the Lord as our great general, who saves us from all sorts of problems and fears. Give thanks to Him that, even in the midst of this pandemic, we can still have a deeper experience of His unending love.

~ May the Lord save: the leaders of Myanmar that have been held captive, and the teacher and students in Nigeria that had been kidnapped. And, May God also to destroy all terrorist and evil organizations that are behind these wicked incidents, as our Lord is one who supports the righteous man.

~ “Lord, do not forsake me; do not be far from me, my God. (Psalm 38:21)”

Pray for the president of Nigeria (Muhammadu Buhari) and Myanmar (Win Myint, State Counselor: Aung San Suu Kyi)

# Isakhar Pengawal Methodist 04-10/3/2021

## Doa minggu pertama Mac

### 1. Keluarga

- Kita bersyukur kerana pandemik ini menyebabkan kita lebih menghargai masa kita bersama dengan keluarga. Kita bersyukur kerana perpisahan yang disebabkan oleh pandemik ini membolehkan perasaan ahli keluarga yang pernah tersinggung itu semakin disembuh, halangan antara ahli keluarga beransur hilang, maka segala kepahitan dan kemarahan turut dihapuskan.

- Kita berdoa agar Tuhan mengajar kita menghitung hari kehidupan kita, menghargai masa, tidak menjadi seperti orang bodoh, tidak kira sama ada bekerja atau menghadiri kelas, di rumah atau di luar rumah, seisi keluarga boleh saling berbelas kasih, bersama-sama menyesuaikan diri dengan perubahan gaya hidup, dan turut bersama secara harmonis.

- "Sekiranya seseorang tidak menjaga sanak saudaranya, apatah lagi seisi rumahnya sendiri, maka dia menyangkal iman dan lebih buruk daripada orang yang tidak beriman. (1 Timotius 5: 8) Namakan seorang ahli keluarga atau sanak saudara, dan berdoa secara khusus untuk keselamatan dan kehidupannya.

### 2. Gereja

Kita bersyukur kerana melalui pandemik ini, kita diingatkan bahawa gereja adalah rumah doa bagi semua bangsa. Kita bersyukur kerana gereja bertekun dengan amanat untuk menjangkau, dan terus berusaha mencari saluran menginjil yang tepat dengan tuntutan semasa.

-Kita berdoa agar Tuhan memperbaharui pendeta, pemimpin, dan semua saudara saudari, memanfaatkan segala sumber yang ada pada zaman ini, bersedia untuk diperlengkapi demi Tuhan, mengoptimumkan latihan pembedaan dan memperkasakan lagi misi gereja.

- " Oleh itu, kami sentiasa berdoa untukmu supaya Allah kita menganggapmu layak dipanggil, dan supaya Dia memenuhi segala hasratmu berbuat baik untuk-Nya serta menyempurnakan segala usaha imanmu dengan kuasa-Nya. "(2 Tesalonika 1 :11) Kita berdoa untuk Bishop Gereja Methodist Malaysia, Rev. Dr. T. Jeyakumar, isteri (Grace Leong), dan dua orang anak (Ebenezer dan Joanne), yang baru menjawat jawatan ini mulai tahun ini.

### 3. Negara

Kita bersyukur atas belas kasihan Tuhan yang tidak pernah terputus terhadap Malaysia, dan sering meletakkan keperluan orang miskin dalam hati kita. Kita bersyukur kerana Tuhan tidak pernah berhenti bekerja di tanahair kita yang tercinta, walaupun kadang-kalanya kita tidak menyedarinya.

-Kita berdoa agar Tuhan memimpin rakyat negara ini supaya berperspektif positif terhadap suntikan vaksin, dan terus bersungguh-sungguh berwaspada dalam hal pencegahan pandemik ini, terutamanya dalam bidang pendidikan dan pelbagai industri yang telah kembali beroperasi secara fizikal.

- "Saudara-saudaraku, kami menyeru kamu, berilah amaran kepada orang yang melanggar peraturan, tetapkan hati orang yang takut, tolong orang yang lemah, dan bersabar terhadap semua. "(1 Tesalonika 5:14) Sila bersyafaat untuk sebuah sekolah pilihan anda (pengetua/guru besar, guru, kerani, pelajar, dll).

### 4. Dunia

Kita bersyukur kerana Tuhan adalah panglima kita, Dia menyelamatkan kita daripada semua yang kita takuti, sesiapa yang takut kepada-Nya, tidak kekurangan apa-apa. Walaupun kita ditimpa penderitaan dan keadaan bergelora sedunia yang berterusan, kita bersyukur kerana kita menikmati dengan lebih mendalam kasih Allah yang tidak pernah berakhir.

-Kita berdoalah agar Tuhan menyelamatkan dengan segera para pemimpin Burma yang telah ditahan dan para guru dan pelajar Nigeria yang telah diculik, menjatuhkan semua militan pengganas, menghancurkan semua organisasi pengganas dan mematahkan lengan orang zalim, kerana Tuhan akan menolong orang yang benar.

- "Janganlah tinggalkan aku, ya Tuhan; Ya Allahku, janganlah jauh daripadaku." (Mazmur 38:21)

Berdoa untuk negara Nigeria (Presiden Muhammadu Buhari) dan Myanmar (Presiden Win Myint dan Penasihat Negara, Aung San Suu Kyi)